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 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Zanima me kakvo je stanje u Bosni i 

Hercegovini kada su u pitanju malogranični prijelazi, koliko ih trenutno postoji, te šta se 

preduzima ili će se preduzeti na otvaranju novih, posebno na granici s Republikom 

Hrvatskom i kakav će tretman imati ti malogranični prijelazi, s obzirom da će  Republika 

Hrvatska vrlo brzo postati punopravna članica EU?“ 

 

 Pitanja postavljena Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice BiH: 

1. „Šta je Ministarstvo preduzelo u okviru svojih nadležnosti s ciljem okončanja procesa 

povratka i omogućavanje održivog povratka povratnicima srpske nacionalnosti u 

Unsko - sanskom kantonu, posebno u općinama Bosanski Petrovac i Sanski Most? 

Zanima me, dakle, koji su projekti aktuelni u tom smislu?  

2. Dokle se došlo u ostvarivanju strateških ciljeva iz revidirane Strategije BiH za 

provođenje Aneksa VII. Dejtonskog mirovnog sporazuma?“ 

 


